



TOP 5 most expensive phones in the world



1. iPhone 5 Black Diamond

So, 24-carat gold, 600 diamonds. on the site of a button Home - the largest, weighing 26 carats. Cost is only one of the pebble - 9 million pounds, in fact.. To work with the master took 9 weeks.



Итак, 24 карат золота, 600 бриллиантов. на месте кнопки Home – самый крупный, весом в 26 карат. Стоимость одного только этого камешка – 9 млн. фунтов, собственно. На работу у мастера ушло 9 недель.

2. Ulysse Nardin Chairman

Phone Chairman Luxury Hybrid SmartPhone from the Swiss company Ulysse Nardin, which specializes in the production of luxury watches since 1846, will be released in a limited number of 1846 copies.



- Телефон Chairman Luxury Hybrid SmartPhone от швейцарской компании Ulysse Nardin, что с 1846 года специализируется на изготовлении часов класса люкс, выйдет ограниченным количеством в 1846 экземпляров.

3. Savelli Jarden Secret Collection

price Jarden Secret Series phones range from \$ 5.8 thousand for the "budget" model, and \$ 127 000 for the most expensive collection instance.



- цена на телефоны серии Jarden Secret колеблется в диапазоне от \$5,8 тыс. за «бюджетные» модели, до \$127-ми тысяч (76 500 фунтов стерлингов) за самый дорогой экземпляр коллекции.

4. Aesir AE+ Y Phone

Phone at a price of 60 thousand dollars, according to analysts, is able to compete with products of Vertu. Technology reached the 10 year-old: no touch screen, no internet connection, no cameras, no GPS. Calls, messages, and as entertainment: a calculator and alarm clock



Aesir AE+ Y Phone по цене в жалких, ничтожных 60 тысяч долларов, по прогнозам аналитиков, способен составить конкуренцию изделиям Vertu.

Технологии 10-ти летней давности: ни сенсорного экрана, ни подключения к интернету, ни камеры, ни GPS, никаких шансов установить приложение Angry Birds. Звонки, сообщения, а в качестве развлечения: калькулятор и будильник

5. Vertu Ti

- The first phone in this list - a smartphone Vertu Ti. The first device manufacturer to the Android operating system will cost between \$ 10 to \$ 21.7 thousand.



Первый телефон данного списка – смартфон Vertu Ti. Первый девайс производителя на операционной системе Android обойдется покупателю в сумму от \$10 до 21,7 тыс.

**as for me, these phones are not practical, they
are designed for people who do not know where
to spend their money**

